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SĒDES  PROTOKOLS 
Baloži, Ķekavas novads 

 

2023.gada 25.janvāris                                                                                           protokols Nr. 2. 
 

 

Kārtējā atklātā domes sēde 

- izsludināta 20.01.2023.plkst. 08:56 

- atklāta 25.01.2023. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par zemes piešķiršanu nomā S.T. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma Salnas iela 2, 

Baložos;  

2. Par zemes piešķiršanu nomā I.J. uz daļu no pašvaldības nekustamajiem īpašumiem Loču iela  

un “Zvaigznāji”, Baldonē;  

3. Par ražošanas korpusa ēkas daļas nomas tiesības izsoli pašvaldības nekustamajā īpašumā 

Rīgas iela 27, Baldonē;  

4. Par pašvaldības telpas, Baldones sporta kompleksā, Iecavas ielā 2, Baldonē, iznomāšanu;  

5. Par nekustamā īpašuma "Jaunvētras", Baldones pagastā, atsavināšanu;  

6. Par nekustamā īpašuma Tilta iela 4, Baldonē, atsavināšanu;  

7. Par nekustamā īpašuma "Ēras", Daugmalē, Daugmales pagastā, atsavināšanu;  

8. Par nekustamā īpašuma Baltā iela 22, Jenčos, Ķekavas pagastā, atsavināšanu;  

9. Par pašvaldības kustamās mantas - moduļu tipa pārvietojamā vagoniņa atsavināšanu;  

10. Par pašvaldības kustamās mantas - autobusa SETRA S 313 UL atsavināšanu;  

11. Par pašvaldības kustamās mantas - autobusa EOS COACH E 80Z atsavināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi 

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajos īpašumos “Kažoki” un 

“Liepkalni”, Baldones pagastā;  

13. Par precizējumiem Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra domes lēmumā Nr. 14;  

14. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Pļavas Pavāri”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā;  

15. Par detālplānojuma ”Silvestri”, Ķekavā, darba uzdevuma derīguma termiņa pagarināšanu;  

16. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajos īpašumos Rīgas ielā 105A, 

Rīgas ielā 105B un Rīgas ielā 105D, Ķekavā, robežu pārkārtošanai;  

17. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojumu 

“Rāmavas iela 33”  un “Ķiršziedi” grozījumu daļā par Mantojumu  ielu 2, Rāmavā, Ķekavas 

pagastā;  

18. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Kalnāres”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai;  

19. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajiem  īpašumiem Zālītes iela 7, Zālītes 

iela 9, Zālītes iela 11 un Zālītes iela 13,  Krustkalnos, Ķekavas pagastā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājumi  

20. Par kultūras centru nolikumu grozījumiem;  

21. Par Ķekavas novada centrālās  bibliotēkas darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas 

nolikumu;  
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22. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem 2023. gadā ar privāto izglītības iestādi. 

Finanšu komitejas jautājums  

23. Par projektu “Mēs esam līdztiesības savienība, tāpēc būsim vienoti dažādībā”  

(weUEsoUD).  

Piebalsotais jautājums 

24. Par XXVII Vispārējo latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku sagatavošanu organizēšanu un 

rīkošanu.  

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

Sēdi protokolē - sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.  

Pašvaldības darbinieki:  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;  

Centrālās administrācijas  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, projektu vadītāja 

Ligita Pudža; 

Īpašumu pārvaldes vdītājs Edgars Melnieks, nekustamo īpašumu speciāliste Vineta Alviķe; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, kultūras darba koordinators Ēriks 

Laime-Babris. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 

 

Žilko atklāj domes sēdi.  Viņš paziņo, ka deputātes Dace Cīrule un Ineta Romanovska sēdē 

piedalīsies attālināti. 

 

 

 

Par darba kārtību 

Žilko informē, ka izsludinātajā sēdes darba kārtībā bija iekļauti 23 jautājumi, tomēr parādījās 

viens jautājums, kas ir steidzams, Žilko skaidro jautājuma būtību un paziņo, ka iesniedzis 

priekšlikumu iekļaut šo jautājumu sēdes darba kārtībā. 

Jautājumu par darba kārtību nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par 

priekšlikumu.  

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu - Par XXVII Vispārējo latviešu Dziesmu un XVII Deju 

svētku sagatavošanu organizēšanu un rīkošanu, 

 



1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  

ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  

 

 

3 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Darba kārtība tiek papildināta, un Žilko aicina balsojot apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2023.gada 25.janvāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

1. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.6:59) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar lūgumu 

pagarināt mazdārziņa nomu, sagatavots lēmuma projekts par zemes nomu līdz 2025.gada 

31.decembrim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0365 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma Salnas iela 2, Baložos,) S.T., nosakot zemes nomas līguma termiņu 

līdz 2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, teritorijas sakopšanai, 

bez apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  
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2. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.8:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šajā jautājumā saņemts iesniegums par sakņu dārza 

nomu, bet šeit situācija mazliet savādāka, jo iepriekšējais nomas līgums ir beidzies 2020.gada 

31.decebrī. Sagatavots lēmuma projekts par mazdārziņa nomu līdz 2025.gada 31.decembrim ar 

atrunu, ka nomnieks norēķināsies ar pašvaldību par faktisko mazdārziņa izmantošanas laiku. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,03 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piekrītoša 

nekustamā īpašuma Loču ielā, Baldonē,) un zemi 0,02 ha platībā (daļa no Ķekavas novada 

pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Zvaigznāji”, Baldonē,), nosakot iznomājamai 

zemes vienībai kopējo platību 0,05 ha, I.J., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 

2025.gada 31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza uzturēšanai, teritorijas sakopšanai, bez 

apbūves tiesībām. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

3. 
Par nomas tiesību izsoli 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.9:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šo jautājumu Īpašumu komiteja ir izskatījusi vairākkārt 

un tas ir par veco attīrīšanas ietaišu telpām Baldonē. Par telpu nomu interesējās vietējais 

ražotājs, ir noskaidrots, cik tad lielu platību uzņēmējs vēlas nomāt un ir veikts telpu novērtējums. 

Sagatavots lēmuma projekts par telpu nomas izsoli, kurā piedalīsies arī ierosinātājs un varbūt 

būs interese vēl no kādas personas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsolīt nomas tiesības uz Ķekavas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Rīgas 

ielā 27, Baldonē, sastāvā esošās ražošanas korpusa ēkas nedzīvojamo telpu daļu, 247,7 m2 

platībā. Apstiprināt izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  
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4. 
Par pašvaldības telpas nodošanu nomā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.11:39) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no speciālistes, kura jau nomā 

telpas Baldones sporta kompleksā, ar lūgumu pagarināt nomas līgumu. Nomniece strādā 

aptuveni 60 stundas mēnesī un darbojas medpunkta kabinetā. Sagatavots atbilstošs lēmuma 

projekts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Legzdiņa, Cīrule, Brigmanis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iznomāt A.S. telpu 20,7 m2 platībā, kas atrodas Baldones sporta kompleksa telpās Iecavas 

ielā 2, Baldonē, ārstnieciskās masāžas pakalpojumu sniegšanai, nosakot telpu nomas 

līguma termiņu līdz 2023.gada 31.decembrim. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

5. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.16:11) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas ar vēlmi 

iegādāties jau ilgstoši nomāto zemi. Zemei veikts novērtējums un tas ir 10700 euro, zemi 

paredzēts atsavināt izsoles kārtībā, kurā tad varēs piedalīties arī iesnieguma iesniedzējs. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Jaunvētras”, Baldones 

pagastā, sastāvošu no zemes vienības 1,07 ha platībā, pārdodot to izsolē. Apstiprināt 

izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  
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6. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.17:48) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no privātpersonas, kas vēlas 

iegādāties šo īpašumu. Īpašums ir 2499 kv.m.liels, uz tās esošās mājas platība ir 244 kv.m., uz 

zemes izvietotas arī palīgēkas un tas viss novērtēts ar 37300 euro. Īpašums tiks atsavināts izsoles 

kārtībā un izsolē varēs piedalīties arī ierosinātāja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Tilta iela 4, Baldonē, sastāvošu 

no zemes vienības 2499 kv.m. platībā, dzīvojamās mājas un divām,  pārdodot to izsolē. 

Apstiprināt izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

7. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.19:40) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit saņemts personas iesniegums ar lūgumu 

atsavināt īpašumu, tas ir 2167 kv.m. liels un novērtēts par 9220 euro, kas būs izsoles sākuma 

cena, izsolē varēs piedalīties arī ierosinātāja. 

Jautājumu sadaļā piedalš Jēkabsone, Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu “Ēras”, Daugmalē, Daugmales 

pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,2167 ha platībā, pārdodot to izsolē. Apstiprināt 

izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

 Lēmums pielikumā.  
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8. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.22:02) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šeit saņemts privātpersonas iesniegums ar lūgumu 

atsavināt 656 kv.m. lielo zemes gabalu, tas novērtēts ar 5620 euro, kas arī būs izsoles sākuma 

cena. Izsolē varēs piedalīties arī ierosinātāja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu Baltā iela 22, Jenčos, Ķekavas 

pagastā, sastāvošu no zemes vienības 0,0656 ha platībā, pārdodot to izsolē. Apstiprināt 

izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par kustamās mantas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.23:16) 

Par jautājumu ziņo Kristine Legzdiņa – šis vagoniņš atradies uz pašvaldībai piederoša īpašuma 

bijušajā dārzkopības sabiedrībā Ziedonis pie Katlakalna kapiem, tas šobrīd vairs nepilda 

nekādu funkciju, tāpēc tika lemts to atsavināt. Vagoniņš ir novērtēts un tā izsoles sākuma cena 

būs 1800 euro. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības kustamo mantu – moduļu tipa pārvietojamo 

vagoniņu, pārdodot to izsolē. Apstiprināt izsoles noteikumus un izsoles komisijas sastāvu. 

Lēmums pielikumā.  
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10. 
Par kustamās mantas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.24:44) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – par šī autobusa atsavināšanu dome jau lēma, nododot to 

izsolē, tomēr neviens nevēlējās autobusu iegādāties, tāpēc tika nolemts to piedāvāt kompānijām, 

kas nodarbojas ar autobusu rezerves daļu tirdzniecību vai izmantošanu un tad tam, kurš 

piedāvās augstāko cenu, autobuss arī tiks pārdots. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības kustamo mantu – autobusu SETRA S 313 UL, 

virsbūves Nr. WKK32300001010101, valsts reģistrācijas Nr. GT 2822, pārdodot to par 

brīvu cenu uzņēmumam, kas nodarbojas ar nolietotu iekārtu, ierīču un mašīnu izjaukšanu, 

pirms tam veicot cenu aptauju starp uzņēmumiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

11. 
Par kustamās mantas atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.26:00) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – tāpat kā iepriekšējā jautājumā arī šis autobuss izsolē 

netika atsavināts, tāpēc tas tiks piedāvāts kompānijām, kas nodarbojas ar autobusu rezerves 

daļām. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Žilko, Melnieks. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības kustamo mantu - autobusu EOS COACH E 80Z, 

virsbūves Nr.YA9CG2L25TB180226, valsts reģistrācijas Nr. HJ 3564, pārdodot to par 

brīvu cenu uzņēmumam, kas nodarbojas ar nolietotu iekārtu, ierīču un mašīnu izjaukšanu, 

pirms tam veicot cenu aptauju starp uzņēmumiem. 

Lēmums pielikumā.  
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ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.33:00) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, kas paredz pārkārtot 

zemju robežas tā, lai no diviem īpašumiem izveidotos trīs īpašumi. Vienam īpašumam platība 

gandrīz nemainās un tas ir 0,3 ha liels, otrs bija 1,5 ha liels un tas tiek sadalīts divās daļās, kur 

viena daļa būs 0,9 ha un otra – 0,6 ha lielas. Zemei tiek saglabāts lauksaimnieciskās 

izmantošanas mērķis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes zemes ierīcības projektu nekustamajiem “Kažoki” un “Liepkalni”, 

Baldones pagastā. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

13. 
Par labojumiem domes lēmumā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.34:42) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu tiek labota tehniska kļūda, kas bija ieviesusies 

pagājušajā domes sēdē pieņemtajā lēmumā par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

īpašumam Rīgas ielā 11, Baldonē, un kļūda radusies adresēs, jo vienai zemes vienībai tika 

piešķirta adrese Rīgas iela 11, bet bija jābūt adresei Paparžu iela 2. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.   

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izteikt Ķekavas novada domes 2023.gada 11.janvāra lēmuma Nr. 14 “Par zemes ierīcības 

projekta apstiprināšanu Rīgas ielā 11, Baldonē” jaunā redakcijā. 

Lēmums pielikumā.  
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14. 
Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.36:31) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir liels projekts, kuru attīstītājs uzsācis īstenot. Īpašums ir 

11 ha liels, to plāno sadalīt apbūvei, tirdzniecības un pakalpojumu objektiem un arī 

pirmsšķietami attīstītājs apņēmies uzbūvēt pirmsskolas izglītības iestādi šim ciematam. Šobrīd 

nekustamā īpašuma lietošanas mērķis ir lauksaimniecība. Lēmuma projektam pievienots arī 

administratīvā līguma projekts. 

Jautājumu sadalā piedalās Variks, Križanovskis 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma “Pļavas Pavāri”, Jaunsilā, 

Ķekavas pagastā, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.39:10) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu tiks pagarināts detālplānojuma darba 

uzdevuma termiņš, ar kuru paredzēts sadalīt īpašumu savrupmāju, dvīņu māju un rindu māju 

apbūvei. Detālplānojuma izstrādes atļauju dome deva 2019.gadā, no tā laika tiesiskie un 

faktiskie apstākļi nav mainījušies, tāpēc termiņu var pagarināt. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atjaunot un pagarināt darba uzdevuma Nr. D-2019-16, kas apstiprināts ar Ķekavas novada 

domes 2019.gada 1.augusta lēmumu Nr. 14 “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Jaunpļaviņas”, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

derīguma termiņu līdz 2025.gada 25.janvārim. 

Lēmums pielikumā.  
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16. 
Par zemes ierīcības projekta projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.40:15) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šie ir blakus stāvoši īpašumi pie Kalnakroga, Ķekavā un 

īpašnieki, kas ir juridiskas personas, vēlas pārkārtot īpašumu savstarpējās robežas. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Rīgas ielā 105D, Rīgas 

ielā 105B, un  Rīgas ielā 105A, Ķekavā, zemes vienību robežu pārkārtošanai saskaņā ar 

zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

 

17. 
Par adrešu un lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma teritorijā 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.41:47) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – nosaukums ir sarežģīts, bet mērķis bija sadalīt īpašumu un 

izdalīt Mantojuma ielu, kurai ar šo lēmumu tiks piešķirts nosaukums un lietošanas mērķis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķus detālplānojuma 

“Rāmavas iela 33”  un detālplānojuma “Ķiršziedi” grozījumu daļā par Mantojumu  ielu 2, 

Rāmavā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums pielikumā.  
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18. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.43:43) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis īpašums sastāv no divām zemes vienībām, kas abas pieder 

vienam īpašniekam, un tas vēlas pārkārtot zemju savstarpējo robežu tā, lai izveidotos divi 

pilnvērtīgi zemes īpašumi. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Kalnāres”, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, zemes vienību robežu pārkārtošanai saskaņā ar zemes 

ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

19. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.45:08) 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šeit jau ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, kas paredz no 

četrām zemes vienībām izveidot divus pilnvērtīgus apbūves gabalus, par ko īpašnieki ir 

vienojušies. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt zemes ierīcības projektu nekustamo īpašumu Zālītes iela 7, Zālītes iela 9, 

Zālītes iela 11 un Zālītes iela 13, Krustkalnos, Ķekavas pagastā, robežu pārkārtošanai. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums np plkst. 09:50 līdz plkst. 10:00. 

Žilko atsāk domes sēdi. 
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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

20. 
Par grozījumiem kultūras centru nolikumos 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:01:22) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – kultūras centru nolikumi bija jāgroza, jo, izvērtējot 

līdzšinējo praksti, tika secināts, ka katrā no kultūras centriem lietvedis un personālspeciālists 

strādā nepilnu slodzi. Lai nodrošinātu vienotu pieeju atbalsta funkciju nodrošināšanai un labas 

pārvaldības praksi, tika nolemts apvienot nepilnās slodzes vienā un šie speciālisti apkalpos visus 

kultūras centrus. Personāla speciālistu nolemts pārcelt uz Centrālās administrācijas  

Administratīvo pārvaldi, bet lietvedi uz Izglītības, kultūras un sporta pārvaldi. Tāpat divu 

kultūras centru nolikumos bija nepieciešamas izmaiņas, jo no šī gada likumdošana ļauj 

akreditētajiem muzejiem tirgot suvenīrus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Laime-Babris. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada pašvaldības nolikumos “Baldones kultūras centra 

nolikums”,  apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 17.novembra sēdes lēmumu 

Nr. 31, protokols Nr. 19/2021, “Baložu pilsētas  kultūras centra nolikums”,  apstiprināts ar 

Ķekavas novada domes 2021.gada 8.decembra sēdes lēmumu Nr. 48, protokols Nr. 

21/2021, “Ķekavas pagasta kultūras centra nolikums”, apstiprināts ar Ķekavas novada 

domes 2021.gada 8.decembra sēdes lēmumu Nr. 46, protokols Nr. 21/2021, un 

“Daugmales pagasta kultūras centra nolikums”, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2021.gada 8.decembra sēdes lēmumu Nr. 47, protokols Nr. 21/2021.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par nolikuma apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:07:38) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – lai nodrošinātu vienotu sociālo garantiju, atlīdzības un 

novērtēšanas sistēmu, nepieciešams apstiprināt Ķekavas novada centrālās bibliotēkas 

darbinieku darba rezultātu novērtēšanas nolikumu. Komiteja nolikumu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada centrālā bibliotēka” 

darbinieku darbības rezultātu novērtēšanas nolikumu. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

 

22. 
Par pašvaldības atbalstu norēķiniem ar privāto izglītības iestādi 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:09:13) 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – atbilstoši Ministru kabineta noteikumiem un aprēķinu 

metodikai katra gada janvārī javeic pārrēķinu pirmsskolas izglītības iestāžu izdevumiem. Šajā 

gadā salīdzinot ar pērno gadu 1.5 līdz 4gadīgajiem izdevumu aprēķins ir 291.27 euro, kas ir par 

13.37 euro vairāk, savukārt 5 līdz 6gadīgajiem aprēķins ir 191.21, kas ir par 9,47 euro mazāks 

kā pērn. Tomēr, lai nepasliktinātu ģimeņu finansiālo situāciju, tad lēmuma projekts paredz 1,5 

līdz 4gadīgajiem sniegt atbalstu 300 euro apmērā, bet 5 līdz 6gadīgajiem atbalsts būtu 220 euro, 

kas ir vairāk, kā pagājušajā gadā. Šā gada budžeta pieprasījumā jau atrasti līdzekļi šādam 

izmaksu pieaugumam. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noteikt pašvaldības atbalstu norēķiniem ar privāto izglītības iestādi, kas nodrošina 

pirmsskolas izglītības programmas apguvi, 2023. gadā.  

Lēmums pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

23. 
Par atbalstu projektam 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:13:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumu par līdzfinansējuma piešķiršanu, lai 

realizētu Eiropas savienības finansēto projektu konstatēts, ka nepieciešams pašvaldības 
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līdzfinansējums. Projekta ilgums ir 24 mēneši no šā gada janvāra līdz nākamā gada decembrim, 

projektā iesaistītas 17 Eiropas savienības valstu iestādes, nevalstiskās organizācijas, bet 

vadošais partneris ir no Portugāles. Projekta ietvaros šogad plānoti četri pasākumi. Tā kā 

piešķirtie Eiropas savienības fonda līdzekļi nesedz visas ar projektu saistītās izmaksas, 

nepieciešami papildus pašvaldības finanšu līdzekļi. Sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas 

izskatīts Finanšu komitejā un atbalstīts. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Žilko, Keisters, Pudža. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

“Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atbalstīt projekta “Mēs esam līdztiesības savienība, tāpēc būsim vienoti dažādībā 

(weUEsoUD)” realizēšanu, paredzot Ķekavas novada pašvaldības līdzfinansējumu projekta 

realizēšanai 2023.gadā 850,00 euro apmērā no Ķekavas novada pašvaldības 2023.gada 

budžeta līdzekļiem un 2024.gadā 1000 euro apmērā no Ķekavas novada pašvaldības 

2024.gada budžeta līdzekļiem. 

Lēmums pielikumā.  

 

 

PIEBALSOTAIS JAUTĀJUMS 

24. 
Par svētku organizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana sēdes video un audio ierakstā sākas plkst.1:27:22) 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – no Latvijas nacionālā kultūras centra saņemts iesniegums un 

tam pievienots sadarbības līgums par Dziesmu un deju svētku sagatavošanu, organizēšanu un 

rīkošanu. Svētki paredzēti laika posmā no šā gada 30.jūnija līdz 9.jūlijam. Sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts, kas pilnvaro pašvaldības izpilddirektori šo līgumu parakstīt un izdot rīkojumu 

par svētku koordinatora izvirzīšanu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Zaķe, Legzdiņa, Ceļmalnieks, Jēkabsone, Putniņa, 

Keisters. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu.  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Slēgt sadarbības līgumu XXVII Vispārējo latviešu Dziesmu un XVII Deju svētku, turpmāk 

– svētki, sagatavošanai, organizēšanai un rīkošanai.  

Lēmums pielikumā.  

 

Sēdi slēdz plkst. 10:43. 

 

Sēdes vadītāji:  (1PARAKSTS)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)  V.Milbrete 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


